



YUKON CANADA

COMMISSIONER'S ORDER 2023/002 YUKON ACT (CANADA) AND GOVERNMENT ORGANISATION ACT

On the advice of the Premier and pursuant to section 8 of the *Yukon Act (Canada)*, and paragraph 2(1)(b) and section 2.2 of the *Government Organisation Act*, the Commissioner orders

- 1** The appointment of Sandy Silver as the member of the Executive Council with responsibility as Minister of the Executive Council Office and Minister of Finance made by Commissioner's Order 2021/06 is revoked.
- 2** The appointment of Tracy-Anne McPhee as a member of the Executive Council with responsibility as Minister of Health and Social Services and Minister of Justice made by Commissioner's Order 2021/07 is revoked.
- 3** The appointment of John Streicker as a member of the Executive Council with responsibility as Minister of Energy, Mines and Resources, Minister of the Public Service Commission, Minister responsible for the Yukon Development Corporation and the Yukon Energy Corporation and Minister responsible for the French Language Services Directorate made by Commissioner's Order 2021/08 is revoked.
- 4** The appointment of Ranj Pillai as a member of the Executive Council with responsibility as Minister of Economic Development, Minister of Tourism and Culture, Minister responsible for the Yukon Housing Corporation and Minister responsible for the Yukon Liquor Corporation and the Yukon Lottery Commission made by Commissioner's Order 2021/09 is revoked.
- 5** The appointment of Jeanie McLean as a member of the Executive Council with responsibility as Minister of Education and Minister responsible for the Women and Gender Equity Directorate made by Commissioner's Order 2021/10 is revoked.
- 6** The appointment of Richard Mostyn as a member of

ORDONNANCE DU COMMISSAIRE 2023/002 LOI SUR LE YUKON (CANADA) ET LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT

Sur l'avis du premier ministre et conformément à l'article 8 de la *Loi sur le Yukon (Canada)*, et à l'alinéa 2(1)b) et l'article 2.2 de la *Loi sur l'organisation du gouvernement*, la commissaire ordonne :

- 1** La nomination de Sandy Silver à titre de membre du Conseil exécutif assumant les responsabilités de ministre du Conseil exécutif et de ministre des Finances, effectuée par le Décret du commissaire 2021/06, est révoquée.
- 2** La nomination de Tracy-Anne McPhee à titre de membre du Conseil exécutif assumant les responsabilités de ministre de la Santé et des Affaires sociales et de ministre de la Justice, effectuée par le Décret du commissaire 2021/07, est révoquée.
- 3** La nomination de John Streicker à titre de membre du Conseil exécutif assumant les responsabilités de ministre de l'Énergie, des Mines et des Ressources, de ministre de la Commission la fonction publique, de ministre responsable de la Société de développement du Yukon et de la Société d'énergie du Yukon et de ministre responsable de la Direction des services en français, effectuée par le Décret du commissaire 2021/08, est révoquée.
- 4** La nomination de Ranj Pillai à titre de membre du Conseil exécutif assumant les responsabilités de ministre du Développement économique, de ministre du Tourisme et de la Culture, de ministre responsable de la Société d'habitation du Yukon et de ministre responsable de la Société des alcools du Yukon et de la Commission des loteries du Yukon, effectuée par le Décret du commissaire 2021/09, est révoquée.
- 5** La nomination de Jeanie McLean à titre de membre du Conseil exécutif assumant les responsabilités de ministre de l'Éducation et de ministre responsable de la Direction de la condition féminine et de l'équité des genres, effectuée par le Décret du commissaire 2021/10, est révoquée.
- 6** La nomination de Richard Mostyn à titre de membre

the Executive Council with responsibility as Minister of Community Services and Minister responsible for the Workers' Safety and Compensation Board made by Commissioner's Order 2021/11 is revoked.

7 The appointment of Nils Clarke as a member of the Executive Council with responsibility as Minister of Highways and Public Works and Minister of Environment made by Commissioner's Order 2021/12 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon,

January 14, 2023

du Conseil exécutif assumant les responsabilités de ministre responsable des Services aux collectivités et de ministre responsable de la Commission de la sécurité et de l'indemnisation des travailleurs, effectuée par le Décret du commissaire 2021/11, est révoquée.

7 La nomination de Nils Clarke à titre de membre du Conseil exécutif assumant les responsabilités de ministre de la Voirie et des Travaux publics et de ministre de l'Environnement, effectuée par le Décret du commissaire 2021/12, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon,

le 14 janvier

2023



Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon